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Protokół Nr 2.2019 

z posiedzenia Komisji rolnictwa, ochrony środowiska, dróg i transportu 

odbytego w dniu 16 stycznia 2019 r. 

godz. 12:00 

 

W posiedzeniu Komisji rolnictwa, ochrony środowiska, dróg i transportu uczestniczyło 

9 członków komisji na ogólną liczbę 9 według załączonej listy obecności, stanowiącej 

załącznik nr 1 do niniejszego protokołu. Ponadto w posiedzeniu udział wzięły osoby 

zaproszone zgodnie z załącznikiem nr 2 do niniejszego protokołu.  

 

Posiedzenie otworzyła pani Alicja Frejlich – Przewodnicząca Komisji rolnictwa, ochrony 

środowiska, dróg i transportu. 

Na wstępie pani Przewodnicząca powitała wszystkich członków komisji, jak również osoby 

zaproszone. 

 

Następnie przedstawiła proponowany porządek posiedzenia. 

Proponowany porządek posiedzenia: 

1. Otwarcie posiedzenia, przyjęcie porządku obrad i protokołu z poprzedniego posiedzenia. 

2. Sprawozdanie z realizacji planu pracy Komisji rolnictwa, ochrony środowiska, dróg 

i transportu za 2018 rok. 

3. Przedstawienie propozycji planu pracy Komisji rolnictwa, ochrony środowiska, dróg 

i transportu na rok 2019. 

4. Omówienie i zaopiniowanie projektów uchwał Rady Powiatu w sprawie: 

a) zmiany uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Powiatu Opatowskiego na lata 2019 – 2027, 

b) zmiany uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu Opatowskiego na 

2019 rok, 

c) zatwierdzenia planu kontroli Komisji Rewizyjnej na 2019 r., 

d) uchwalenia planu pracy Rady Powiatu  w Opatowie na 2019 r., 

e) zmiany uchwały w sprawie nadania Statutu Powiatu Opatowskiego, 

f) zasad ponoszenia odpłatności za pobyt w Dziennym Domu „Senior +” 

w Stodołach – Koloniach i w Klubie „Senior +” w Ożarowie.  

5. Sprawy organizacyjne. 

6.  Zamknięcie posiedzenia.  

Następnie pani Przewodnicząca zapytała członków komisji, czy są uwagi lub inne propozycje 

do przedstawionego porządku obrad. W wyniku braku uwag zapytała, kto jest za przyjęciem 

proponowanego porządku obrad. 

 

Powyższy porządek posiedzenia w głosowaniu jawnym został przyjęty jednogłośnie. 

W głosowaniu udział wzięło 9 członków komisji na ogólną liczbę 9. 

,,Za” – 9 głosów, ,,przeciw” - 0 głosów, ,,wstrzymało się” – 0 głosów. 
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Następnie pani Przewodniczący zapytała, czy są uwagi do protokołu z poprzedniego 

posiedzenia.  

 

Nikt nie zgłosił uwag, wobec czego zapytała, kto jest za przyjęciem protokołu z poprzedniego 

posiedzenia bez odczytywania. 

 

Protokół z poprzedniego posiedzenia został przyjęty jednogłośnie. 

W głosowaniu udział wzięło 9 członków komisji na ogólną liczbę 9. 

„Za” – 9 głosów, „przeciw” – 0 głosów, „wstrzymało się” – 0 głosów. 

 

Następnie pani Przewodnicząca poinformowała o przejściu do kolejnego punktu posiedzenia. 

 

Ad.2. Sprawozdanie z realizacji planu pracy Komisji rolnictwa, ochrony środowiska, 

dróg i transportu za 2018 rok. 

Pani Przewodnicząca odczytała projekt sprawozdania z realizacji planu pracy Komisji 

rolnictwa, ochrony środowiska, dróg i transportu za 2018 rok następnie zapytała czy 

członkowie zgłaszają jakieś uwagi.  

 

Nikt nie zgłosił uwag, wobec czego zapytała, kto jest za pozytywnym zaopiniowaniem w/w 

sprawozdania. 

 

Członkowie komisji w głosowaniu jawnym jednogłośnie pozytywnie zaopiniowali projekt 

sprawozdania z realizacji planu pracy Komisji rolnictwa, ochrony środowiska, dróg 

i transportu za 2018 rok, które stanowi załącznik nr 3 do niniejszego protokołu. 

 

Udział w głosowaniu wzięło 9 członków komisji na ogólną liczbę 9. 

„Za” – 9 głosów, „przeciw” – 0 głosów, „wstrzymało się” – 0 głosów. 

 

W wyniku braku zapytań pani Przewodnicząca uznała punkt za zrealizowany, a następnie 

poinformowała o przejściu do kolejnego punktu posiedzenia. 

 

Ad.3. Przedstawienie propozycji planu pracy Komisji rolnictwa, ochrony środowiska, 

dróg i transportu na rok 2019. 

Salę obrad opuścił pan Tomasz Staniek – Starosta Opatowski (godz. 12:12), wobec tego 

dalsze obrady prowadzone są w 8 osobowym składzie. 

Pani Przewodnicząca odczytała propozycję planu pracy Komisji rolnictwa, ochrony 

środowiska, dróg i transportu na rok 2019, a następnie zapytała czy ktoś z radnych zgłasza 

jakieś uwagi.  

Wobec braku uwag oraz innych propozycji pani Przewodnicząca poddała pod głosowanie 

w/w projekt planu pracy. 

Członkowie komisji w głosowaniu jawnym jednogłośnie pozytywnie zaopiniowali plan pracy 

Komisji rolnictwa ochrony środowiska, dróg i transportu na 2019 r. który stanowi załącznik 

nr 4 do niniejszego protokołu. 
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Udział w głosowaniu wzięło 8 członków komisji na ogólną liczbę 9. 

„Za” – 8 głosów, „ przeciw”- 0 głosów, „wstrzymało się”- 0 głosów.  

W wyniku braku zapytań pani Przewodnicząca uznała punkt za zrealizowany, a następnie 

poinformowała o przejściu do kolejnego punktu posiedzenia. 

Ad.4. Omówienie i zaopiniowanie projektów uchwał Rady Powiatu w sprawie: 

a) zmiany uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu 

Opatowskiego na lata 2019 – 2027. 

Pani Przewodnicząca odczytała projekt niniejszej uchwały, po czym poprosiła 

o przedstawienie zmian w dziale edukacji oraz kultury. 

 

Odpowiedzi udzieliła pani Zofia Rusak – Skarbnik Powiatu, która wyjaśniła, iż 

Dochody majątkowe w kwocie 6.757.120 zł, tj. zwiększają się o 4.387.090 

w związku z: 

1) zwiększeniem dochodów w dziale 700 Gospodarka mieszkaniowa o kwotę 

1.504.662 zł w związku z dofinansowaniem projektu pn. ,,Termomodernizacja 

budynków użyteczności publicznej na terenie Powiatu Opatowskiego'';       

2) zwiększeniem dochodów w dziale 801 Oświata i wychowanie o kwotę 1.579.003 zł 

w związku z dofinansowaniem projektu pn. ,,Podnoszenie efektywności kształcenia w 

Zespole Szkół Nr 1 w Opatowie oraz Zespole Szkół Nr 2 w Opatowie poprzez 

wzmocnienie infrastruktury edukacyjnej”; 

3) zwiększeniem dochodów w dziale 921 Kultura i ochrona dziedzictwa narodowego 

o kwotę 1.303.425 zł w związku z dofinansowaniem projektu pn. ,,Budowa 

infrastruktury do wykonywania zadań z zakresu kultury, turystyki i rekreacji 

w powiecie opatowskim”. Dochody ze sprzedaży majątku nie występują. Dochody 

majątkowe na programy, projekty lub zadania finansowane z udziałem środków, o 

których mowa w art. 5 ust. 1 pkt 2 i 3 ustawy w kwocie 5.757.120 zł. 

 

O zabranie głosu poprosił pan Bogusław Włodarczyk, który podkreślił, że projekt 

dotyczący podnoszenia efektywności kształcenia w Zespole Szkół Nr 1 w Opatowie 

realizowany był od 2016 roku poprzez rok 2017 oraz 2018 i w roku bieżącym część 

programów należy przesunąć.  

 

Wobec braku dalszych pytań Pani Przewodnicząca poddała pod głosowanie w/w projekt 

uchwały, kto jest za jego pozytywnym zaopiniowaniem. 

 

Członkowie komisji w głosowaniu jawnym pozytywnie zaopiniowali projekt uchwały 

w sprawie zmiany uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Powiatu Opatowskiego na lata 2019 – 2027, który stanowi załącznik nr 5 do protokołu. 
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Udział w głosowaniu wzięło 8 członków komisji na ogólną liczbę 9. 

„Za” – 8 głosów, „ przeciw”- 0 głosów, „wstrzymało się”- 0 głosów. 

 

b) zmiany uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu Opatowskiego na 2019 

rok. 

Pani Przewodnicząca udzieliła głosu pani Zofii Rusak – Skarbnik Powiatu, która 

przedstawiła i omówiła projekt uchwały sprawie zmiany uchwały w sprawie uchwalenia 

budżetu powiatu na 2019 r. Wyjaśniła, iż w niniejszym projekcie uchwały proponuje się 

dokonanie zmian poprzez zwiększenie dochodów o kwotę 4.387.090 zł i zwiększenie 

wydatków budżetowych o kwotę 7.759.384 zł, w tym: 

- zwiększenie dochodów w dziale 700 Gospodarka mieszkaniowa o kwotę 1.504.662 zł 

w związku z dofinansowaniem projektu pn. ,,Termomodernizacja budynków 

użyteczności publicznej na terenie Powiatu Opatowskiego'' realizowanego przez 

Starostwo Powiatowe w Opatowie w latach 2015 – 2019, 

- zwiększenie dochodów w dziale 801 Oświata i wychowanie o kwotę 1.579.003 zł 

w związku z dofinansowaniem projektu pn. ,,Podnoszenie efektywności kształcenia 

w Zespole Szkół Nr 1 w Opatowie oraz Zespole Szkół Nr 2 w Opatowie poprzez 

wzmocnienie infrastruktury edukacyjnej’’ realizowanego przez Starostwo Powiatowe 

w Opatowie w latach 2016 – 2019, 

- zwiększenie dochodów w dziale 921 Kultura i ochrona dziedzictwa narodowego 

o kwotę 1.303.425 zł w związku z dofinansowaniem projektu pn. ,,Budowa 

infrastruktury do wykonywania zadań z zakresu kultury, turystyki i rekreacji 

w powiecie opatowskim’’ realizowanego przez Starostwo Powiatowe w Opatowie 

w latach 2017 - 2019. 

Ponadto – informowała pani Skarbnik - dokonuje się przesunięcia kwoty 58.530 zł – 

rozdział 85295 z planu dochodów Dziennego Domu ,,Senior – WIGOR’’ w Opatowie 

na rzecz nowo powstałej jednostki organizacyjnej pn. Dzienny Dom ,,Senior+” 

w Stodołach-Koloniach z Filią Klub ,,Senior+” w Ożarowie – jako ustalenie planu 

finansowego w/w jednostki, dla której plan pierwotnie ustalony jak dla programu ujęto 

w planie DD ,,Senior – WIGOR’’ w Opatowie. Zmianę dochodów stanowi załącznik 

Nr 1 do projektu uchwały. 

Niniejszym projektem uchwały proponuje się dokonanie zmian w budżecie powiatu 

na 2019 rok w planie wydatków budżetowych w następujących jednostkach: 

- Dom Pomocy Społecznej w Sobowie – rozdział 85202; 

- Dom Pomocy Społecznej w Zochcinku – rozdział 85202; 

- Specjalny Ośrodek Szkolno – Wychowawczy w Dębnie – rozdział 85403; 

- Specjalny Ośrodek Szkolno – Wychowawczy w Jałowęsach – rozdział 80102, 80111, 

80134 i 85403; 

- Specjalny Ośrodek Szkolno – Wychowawczy w Niemienicach – rozdział 85403; 

- Starostwo Powiatowe w Opatowie – rozdział 75515, 85311, 90019, 92605 i 92695. 

Pani Skarbnik poinformowała, iż projekt uchwały przewiduje również przesunięcia 

kwoty 346.521 zł z planu wydatków Dziennego Domu ,,Senior – WIGOR’’ w Opatowie 

na rzecz nowo powstałej jednostki organizacyjnej pn. Dzienny Dom ,,Senior+” 

w Stodołach-Koloniach z Filią Klub ,,Senior+” w Ożarowie – jako ustalenie planu 
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finansowego w/w jednostki, dla której plan pierwotnie ustalony jak dla programu ujęto 

w planie DD ,,Senior – WIGOR’’ w Opatowie. Zmianę wydatków stanowi załącznik 

Nr 2 do projektu uchwały. 

Pani Skarbnik kontynuując powiedziała, iż projekt uchwały przewiduje zwiększenia 

przychodów o kwotę 3.372.294 zł w związku z:  

- realizacją zadania ,,Utwardzenie dróg wewnętrznych na terenie SOSW w Sulejowie’’ 

o wartości 100.000 zł; 

- zwiększeniem wydatków na realizację projektu pn. ,,Podnoszenie efektywności 

kształcenia w Zespole Szkół Nr 1 w Opatowie oraz Zespole Szkół Nr 2 w Opatowie 

poprzez wzmocnienie infrastruktury edukacyjnej’’ o kwotę 2.302.711 zł. Zwiększenie 

to dotyczy środków, które zostały zaplanowane na projekt, ale niewykorzystane w roku 

2018; 

- zwiększeniem wydatków na realizację projektu pn. ,,Termomodernizacja budynków 

użyteczności publicznej na terenie Powiatu Opatowskiego'' o kwotę 679.003 zł. 

Zwiększenie to dotyczy środków, które zostały zaplanowane na projekt, ale 

niewykorzystane w roku 2018; 

- zwiększeniem wydatków na realizację projektu pn. ,,Budowa infrastruktury 

do wykonywania zadań z zakresu kultury, turystyki i rekreacji w powiecie 

opatowskim’’ o kwotę 290.580 zł. Zwiększenie to dotyczy środków, które zostały 

zaplanowane na projekt, ale niewykorzystane w roku 2018. Zmianę przychodów 

stanowi załącznik Nr 6 do projektu uchwały 

Niniejszym projektem uchwały planuje się również zwiększyć wydatki – informowała 

pani Skarbnik - na przedsięwzięcia wieloletnie planowane do poniesienia w 2019 roku 

o kwotę 7.894.905 zł w związku z: 

- zmniejszeniem planu wydatków na realizację ,,Programu wieloletniego ,,SENIOR+'' 

na lata 2015 - 2020 - Dzienny Dom Senior+ w Stodołach-Koloniach’’ o 9 zł, który w 

wyniku błędnych danych, w załączniku Nr 3 do projektu uchwały został ujęty w kwocie 

159.765 zł, a powinien wynosić 159.756 zł;  

- zwiększeniem wydatków na realizację projektu pn. ,,Budowa infrastruktury do 

wykonywania zadań z zakresu kultury, turystyki i rekreacji w powiecie opatowskim’’ 

o kwotę 1.594.005 zł – przywrócony do realizacji w 2019 roku; 

- zwiększeniem wydatków na realizację projektu pn. ,,Podnoszenie efektywności 

kształcenia w Zespole Szkół Nr 1 w Opatowie oraz Zespole Szkół Nr 2 w Opatowie 

poprzez wzmocnienie infrastruktury edukacyjnej’’ o kwotę 3.881.714 zł - przywrócony 

do realizacji w 2019 roku; 

- zwiększeniem wydatków na realizację projektu pn. ,,Termomodernizacja budynków 

użyteczności publicznej na terenie Powiatu Opatowskiego’’ o kwotę 2.419.195 zł - 

przywrócony do realizacji w 2019 roku. Zmianę wydatków na przedsięwzięcia 

wieloletnie stanowi załącznik Nr 3 do projektu uchwały. 

W końcowej swej wypowiedzi, pani Skarbnik podkreśliła, iż projekt uchwały 

przewiduje zwiększenia planu wydatków na zadania inwestycyjne roczne o kwotę 

505.000 zł w związku z:  

- realizacją zadania ,,Utwardzenie dróg wewnętrznych na terenie SOSW w Sulejowie’’ 

o wartości 100.000 zł; 
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- zabezpieczeniem wkładu własnego dla zadania ,,Zakup samochodu do przewozu osób 

niepełnosprawnych’’ dla DPS w Sobowie o wartości 70.000 zł; 

- zabezpieczeniem wkładu własnego dla zadania ,,Zakup samochodu do przewozu osób 

niepełnosprawnych dla WTZ przy DPS w Sobowie’’ o wartości 40.000 zł; 

- zabezpieczeniem wkładu własnego dla zadania ,,Zakup samochodu do przewozu osób 

niepełnosprawnych dla WTZ przy DPS w Zochcinku’’ o wartości 65.000 zł; 

- zabezpieczeniem wkładu własnego dla zadania ,,Zakup samochodu do przewozu osób 

niepełnosprawnych’’ dla DPS w Zochcinku o wartości 90.000 zł; 

- zabezpieczeniem wkładu własnego dla zadania ,,Zakup samochodu do przewozu osób 

niepełnosprawnych’’ dla SOSW w Dębnie o wartości 65.000 zł; 

- zabezpieczeniem wkładu własnego dla zadania ,,Montaż windy w budynku SOSW 

w Niemienicach’’ o wartości 75.000 zł. 

 

Wobec braku pytań, pani Przewodnicząca poddała pod głosowanie w/w projekt 

uchwały pytając, kto jest za jego pozytywnym zaopiniowaniem. 

 

Członkowie komisji w głosowaniu jawnym jednogłośnie pozytywnie zaopiniowali w/w 

projekt uchwały, który stanowi załącznik nr 6 do niniejszego protokołu. 

 

Udział w głosowaniu wzięło 8 członków komisji na ogólną liczbę 9. 

„Za” – 8 głosów, „przeciw”- 0 głosów, „wstrzymało się”- 0 głosów. 

 

c) zatwierdzenia planu kontroli Komisji Rewizyjnej na 2019 r.  

Pani Przewodnicząca odczytała projekt uchwały po czym zapytała, czy ktoś z radnych 

ma jakieś pytania do przedłożonego projektu. 

 

O zabranie głosu poprosiła pani Wiesława Słowik, która zapytała o planowe 

kontrolowane jednostki. 

 

Odpowiedzi udzieliła pani Ewa Masternak – Sekretarz Powiatu, która poinformowała, 

iż w niniejszym projekcie uchwały proponuje się następujące jednostki, które miałyby 

być kontrolowane przez Komisję Rewizyjną w 2019 r. tj.: 

• Dom Pomocy Społecznej w Czachowie; 

• Specjalny Ośrodek Szkolno – Wychowawczy w Niemienicach; 

• Placówka Opiekuńczo – Wychowawcza w Nieskurzowie Nowym. 

 

Wobec braku dalszych pytań pani Przewodnicząca zapytała, kto jest za pozytywnym 

zaopiniowaniem w/w projektu uchwały. 

 

W głosowaniu jawnym w/w projekt uchwały został jednogłośnie pozytywnie 

zaopiniowany i stanowi załącznik nr 7 do niniejszego protokołu.  

Udział w głosowaniu wzięło 8 członków komisji na ogólną liczbę 9. 

„Za” – 8 głosów, „przeciw” – 0 głosów „wstrzymało się” – 0 głosów. 
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d) uchwalenia planu pracy Rady Powiatu  w Opatowie na 2019 r.                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                            

Pani Przewodnicząca przedstawiła treść projektu uwały w sprawie uchwalenia planu 

pracy Rady Powiatu w Opatowie na 2019 r. 

 

Następnie zapytała czy są jakieś pytania do przedłożonego w/w projektu uchwały. 

 

Nikt nie zabrał głosu wobec czego pani Przewodnicząca zapytała, kto jest za 

pozytywnym zaopiniowaniem w/w projektu uchwały. 

 

Członkowie komisji w głosowaniu jawnym pozytywnie zaopiniowali w/w projekt 

uchwały, który stanowi załącznik nr 8 do niniejszego protokołu. 

 

Udział w głosowaniu wzięło 8 członków komisji na ogólną liczbę 9. 

„Za” – 8 głosów, „przeciw”- 0 głosów, „wstrzymał się”- 0 głosów. 

 

e) zmiany uchwały w sprawie nadania Statutu Powiatu Opatowskiego. 

Pani Przewodnicząca poprosiła o zabranie głosu przez panią Ewelinę Kosior – Płatek – 

obsługę prawną Starostwa, która poinformowała, iż proponowane zmiany w statucie 

dotyczą: 

• § 16 ust. 2, który dotychczas mówił o obowiązku posiadania służbowych  skrzynek, 

założonych przez starostwo w domenie opatow.pl. Realizując rozporządzenie 

Parlamentu Europejskiego i Rady (UE) 2016/679 z dnia 27 kwietnia 2016 r. w sprawie 

ochrony osób fizycznych w związku z przetwarzaniem danych osobowych i w sprawie 

swobodnego przepływu takich danych oraz uchylenia dyrektywy 95/46/W  proponuje 

się zmienić ten zapis, udostępniając materiały radnym na podane przez nich prywatne 

skrzynki; 

• w § 35 ust. 2, w którym w przypadku reasumpcji dla ułatwienia procedur za zasadne 

uważa się przeprowadzenia ponownego głosowania wyłącznie poprzez przegłosowany 

bezwzględną większością głosów; 

• wprowadzenia wykazu jednostek organizacyjnych powiatu w załączniku nr 2:  

Dziennego Domu ,,Senior +” z siedzibą w Stodołach – Koloniach, przy którym 

funkcjonuje Klub ,,Senior +” z siedzibą w Ożarowie, utworzonego przez Radę Powiatu 

w Opatowie uchwałą Nr III.62.2018 z dnia 27 grudnia 2018 r. Przypomina się, że jego 

zadaniem jest w szczególności zapewnienie wsparcia seniorom poprzez umożliwienie 

korzystania z ofert na rzecz aktywizacji społecznej, w tym oferty prozdrowotnej, 

obejmującej także usługi w zakresie aktywności ruchowej lub kinezyterapii, 

edukacyjnej, kulturalnej, rekreacyjnej i opiekuńczej, w zależności od potrzeb 

stwierdzonych w środowisku lokalnym. Uściślając, obecnie powiat opatowski posiada 

21 jednostek organizacyjnych nie posiadających osobowości prawnej, 2 jednostki 

będące osobą prawną w tym 1 spółkę z o. o., które w myśl ustawy o samorządzie 

powiatowym realizują zadania powiatu; 

• ujęcia w statucie zasad przeprowadzania głosowania tajnego, który będzie niezbędny 

przy wykonywaniu prac komisji skrutacyjnej; 

• uszczegółowienia prac komisji rady, które rodziły wątpliwości u radnych. 
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Następnie pani Przewodnicząca zapytała  czy są uwagi lub pytania do przedłożonego 

projektu uchwały w   sprawie zmiany uchwały w sprawie nadania statutu powiatu 

opatowskiego. 

 

Wobec braku uwag i pytań, poddała pod głosowanie w/w projekt uchwały pytając, kto 

jest za jego pozytywnym zaopiniowaniem. 

 

Członkowie komisji w głosowaniu jawnym jednogłośnie zaopiniowali w/w projekt 

uchwały, który stanowi załącznik nr 9 do niniejszego protokołu. 

 

Udział w głosowaniu wzięło 8 członków komisji na ogólną liczbę 9. 

„Za” – 8 głosów, „przeciw” – 0 głosów, „wstrzymało się” – 0 głosów. 

 

f) zasad ponoszenia odpłatności za pobyt w Dziennym Domu „Senior +” w Stodołach 

– Koloniach i w Klubie „Senior +” w Ożarowie. 

Pani Przewodnicząca udzieliła głosu Pani Małgorzacie Brezdeń - obsłudze prawnej 

Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie, która poinformowała, iż w związku 

z utworzeniem jednostki organizacyjnej jaką jest Dzienny Dom ,,Senior +” w Stodołach 

– Koloniach, należy wprowadzić odpłatności za pobyt w w/w jednostce. Podkreśliła, że 

w niniejszym projekcie uchwały ustalono stawki, które są kompatybilne z działającym 

już Dziennym Domem ,,Senior Wigor w Opatowie”. 

 

Wobec braku uwag i pytań, pani Przewodnicząca poddała pod głosowanie w/w projekt 

uchwały pytając, kto jest za jego pozytywnym zaopiniowaniem. 

 

Członkowie komisji w głosowaniu jawnym jednogłośnie zaopiniowali w/w projekt 

uchwały, który stanowi załącznik nr 10 do niniejszego protokołu. 

Udział w głosowaniu wzięło 8 członków komisji na ogólną liczbę 9. 

„Za” – 8 głosów, „przeciw” – 0 głosów, „wstrzymało się” – 0 głosów. 

 

Następnie pani Przewodnicząca poinformowała o przejściu do realizacji kolejnego 

punktu posiedzenia. 

 

Ad.5. Sprawy organizacyjne. 

Pani Przewodnicząca zapytała, czy ktoś chciałby zabrać głos lub ma pytania 

w realizowanym punkcie posiedzenia. 

 

O zabranie głosu poprosiła pani Wiesława Słowik, która zawnioskowała o wystosowanie 

pisma dotyczącego usunięcia starych drzew w obrębie pasa drogowego dróg publicznych. 

Po czym odbyła się krótka dyskusja o potrzebie wycięcia przydrożnych drzew na terenie 

wszystkich gmin powiatu opatowskiego. 

 . 

O zabranie głosu poprosił pan Zbigniew Wołcerz, który zaproponował w miarę 

możliwości stały termin posiedzeń niniejszej komisji tj. środa ok. godz. 13:30. 
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Po podjętej dyskusji w w/w temacie członkowie komisji zgodzili się na zaproponowany 

termin. 

 

Następnie glos zabrała pani Przewodnicząca, która poinformowała, o możliwości 

składania wniosków w związku z Programem, Likwidacji Miejsc Niebezpiecznych 

na Drogach Lokalnych w Województwie Świętokrzyskim: BEZPIECZNI NA 5+, których 

celem będzie poprawa bezpieczeństwa użytkowników dróg powiatowych, 

a w szczególności pieszych i rowerzystów. Pani Przewodnicząca złożyła dwa wnioski 

opracowane przez siebie oraz jeden przygotowany przez pana Adama Rozszczypałę 

dotyczące: przebudowy drogi powiatowej w Nieskurzowie Starym na terenie gminy 

Baćkowice i przebudowę ulicy Świętokrzyskiej na terenie miasta Opatów. Wnioski 

stanowią kolejni zał. Nr 11, 12 i 13 do niniejszego protokołu. 

 

Następnie o zabranie głosu poprosił pan Bogusław Włodarczyk, który poinformował, iż 

we wcześniejszych latach wszystkie odcinki dróg powiatowych zostały wyremontowane. 

Nadmienił, iż pozostaje kwestia budowy chodników w miejscach, gdzie istnieje 

intensywniejszy ruch pieszych. Pan radny zasugerował, aby członkowie na przyszłym 

posiedzeniu  niniejszej komisji opracowali 2 wnioski: 

- wniosek skierowany do Generalnej Dyrekcji Dróg Krajowych i Autostrad w sprawie 

budowy chodnika na odcinku Lublin – Kielce. 

- wniosek do Marszałka Województwa Świętokrzyskiego o budowę chodników przy 

drogach wojewódzkich. 

 

Następnie o zabranie głosu poprosił pan Zbigniew Wołcerz, który poruszył kwestię złych 

połączeń komunikacyjnych busów oraz autobusów. Zaproponował aby spróbować 

rozwiązać ten problem na Zarządzie Powiatu. 

 

Żaden ze zgłoszonych wniosków, nie został poddany pod głosowanie przez niniejszą 

komisję. 

 

Wobec braku dalszych wniosków pani Przewodniczącą poinformowała o przejściu 

do realizacji ostatniego punktu posiedzenia. 

Ad.6. Zamknięcie posiedzenia. 

Pani Przewodnicząca podziękowała zebranym osobom za przybycie i zamknęła 

posiedzenie Komisji rolnictwa, ochrony środowiska, dróg i transportu. 

Na tym posiedzenie zakończono (godz. 13:20). 

 

Protokołowała: 

mgr Sylwia Zakrzewska  

 

Przewodnicząca Komisji 

rolnictwa, ochrony środowiska, dróg i transportu 

 

/-/ Alicja Frejlich


